
Jeg har prøvet mange gange at holde op med at ryge, har røget i snart 50 år. jeg købte e- cigaretten 

for 3 år siden, og brugte den sammen med cigaretter. Det var stadig svært at lægge dem. For et halvt 

år siden tænkte jeg at nu skulle det være, så smed jeg cigaretterne væk og det lykkedes, så nu bruger 

jeg kun e-cigaretten og ved ikke hvad jeg skulle gøre uden den. Jeg håber virkelig ikke at I vil tage 

e-cigaretterne fra os, for jeg tror desværre at rigtig mange vil begynde at ryge igen. 

 

Hilsen 

Susie Molbech  
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